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Abstract (en)
The tent has a tent tarpaulin, tent poles (9) and tubular channels (10) which are formed on the outer side of the tent tarpaulin, in the upper part
(11) of the tent roof, and through which the tent poles (9) are guided lengthwise. Provision is made for at least one connecting element (20) which
engages outside on the tent tarpaulin, at a distance from the ground, and is intended for engaging obliquely outwardly and downwardly running guy
ropes (16). The connecting element (20) comprises a flexible tension element which, at one end, is fastened in the region of the lower end (12) of a
channel (10) and, at the other end, has a loop (19) for fitting a guy rope (16). Provided at a distance (22) from the lower end of the channel (10) is a
ring (30) which engages around the tent pole (9), emerging from said channel, and is connected to the tension element. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Zelt weist eine Zeltplane, Zeltstangen (9) und an der Außenseite der Zeltplane im oberen Teil (11) des Zeltdachs ausgebildete röhrenförmige
Kanäle (10) auf, durch die die Zeltstangen (9) der Länge nach hindurchgeführt sind. Es ist mindestens ein an der Zeltplane mit Abstand vom Boden
außen angreifendes Verbindungselement (20) vorgesehen, welches zum Angriff von schräg nach außen und unten verlaufenden Abspannseilen (16)
bestimnmt ist. Das Verbindungselement (20) umfaßt ein flexibles Zugelement, welches einerends im Bereich des unteren Endes (12) eines Kanals
(10) befestigt ist und anderenends eine Schlaufe (19) zur Anbringung eines Abspannseils (16) aufweist. Mit Abstand (22) vom unteren Ende des
Kanals (10) ist ein die dort austretende Zeltstange (9) umgreifender, mit dem Zugelement verbundener Ring (30) vorgesehen. <IMAGE>
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